



环境管理体系认证证书

证书注册号: 98026E00200R000

兹证明

深圳市奥科物联有限公司

统一社会信用代码: 91440300MA5FBLMP1Y

注册地址: 深圳市龙华区民治街道新牛社区民治大道与工业东路交汇处展滔科技大厦 A 座 2109

审核地址: 广东省深圳市龙华区民治街道新牛社区民治大道与工业东路交汇处展滔科技大厦 A 座 2109

环境管理体系符合

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

《环境管理体系 要求及使用指南》

认证所覆盖范围

智能卡 (PVC 卡, 木卡), 电子标签的销售所涉及的环境管理活动

初次获证日期: 2026 年 06 月 10 日 本次获证日期: 2026 年 06 月 10 日 有效期至: 2029 年 06 月 09 日

按照审核要求, 每次监督审核时间与上次现场审核时间间隔不超过 12 个月, 年度监督合格后证书有效;

证书在国家规定的各类行政许可、资质有效期内使用有效



微信扫二维码
验证证书有效性

签发人:



安徽证检认证有限公司

地址: 安徽省合肥市宿松路与繁华大道交口皖投产融中心B1-406室 电话: 0551-65562864

本证书有效状态查询可扫描证书二维码或登录公司网站: www.zjcaic.com

本证书信息可在中国国家认证监督委员会官方网站查询: www.cnca.gov.cn



ENVIRONMENT MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate Registration No: 98026E00200R000

Hereby certify that

Shenzhen Proud Tek Co., Ltd

Unified social credit code: 91440300MA5FBLMP1Y

Registration Address: A2109, Zhantao Science & Technology Building, Intersection of Minzhi Avenue and Industrial East Road, Xinniu Community, Minzhi, Longhua, Shenzhen, Guangdong, China

Audit Address: A2109, Zhantao Science & Technology Building, Intersection of Minzhi Avenue and Industrial East Road, Xinniu Community, Minzhi, Longhua, Shenzhen, Guangdong, China

Environmental Management System in line with

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

**《Environmental management systems-Requirements with
guidance for use》**

Scope of Certification

Environmental management activities involved in the sales service of
smart cards (PVC cards, wooden cards), RFID Tags

Initial Certification Date: Jun 10, 2026 Current Certification Date: Jun 10, 2026

Date of Expiry: Jun 09, 2029

According to the requirements of the certification, during validity period of the certificate a surveillance audit should be carried out
once within each 12 months. The certification is only valid within the scope of administrative license of the certification holder.



Scan the QR
code on WeChat
Verify the validity
of the certificate

签发人:



Shu Juanjuan

Anhui Certification and Inspection Co., Ltd

ADD: Room B1-406, Wan Tou Financial Center, Intersection of Susong Road and
Fanhua Avenue, Hefei City, Anhui Province TEL: 0551-65562864

To check the validity status of the certificate, you can scan the QR code of
the certificate or log in to the company's website: www.zjcaic.com

This certificate information can be checked on the official CNCA website of China: www.cnca.gov.cn